
 

  

 

 

 

🎤 Summer interview: Seppe D'Espallier 🎤 

Heren A werd de voorbije weken versterkt met vier Amerikanen maar ook met een 
beloftevolle Belg die BNXT-ervaring opdeed bij Leuven Bears en Antwerp Giants. Maak 
kennis met Seppe D'Espallier.  

Waarom koos je voor de Spurs deze zomer? 

Ik wist al even dat ik zou weggaan bij de Giants en dan was het afwachten wat er uit de bus 
zou vallen. Kortrijk stond hoog op mijn shortlist : ik geloof erg in het project en de club 
kwam op het juiste moment aankloppen. Twee jaar geleden maakte ik de overstap van Leuven 
naar de Giants. Ik moet zeggen dat coach Beghin een belangrijke rol speelde bij die keuze. Ik 
had een heel goed gevoel tijdens de eerste gesprekken en de samenwerking nadien verliep 
goed. Dat was ook een reden om naar Kortrijk te komen. 

Wat voor speler ben je? 

Ik ben een heel team-minded speler, die gefocust is op de ploeg. Ik ga altijd doen wat het 
team van me vraagt, in eerste instantie zal dat wellicht veel verdedigen en hard werken voor 
de ploeg zijn. Daarnaast kan ik dan kijken wat ik offensief kan bijdragen.  

Hoe goed ken je de Spurs? 

Ik heb ze wel gevolgd via Niels De Ridder die een vriend van mij is, ik ken hem van bij mijn 
eerste jaar bij Giants. Sean Pouedet is afkomstig van Vilvoorde, ik van Leuven. In de zomer 
trainen we geregeld samen. Ik speelde ook al tegen Mathieu Coucke. Vorig seizoen ben ik de 
Spurs gaan bekijken toen ze in het Antwerpse speelden. Ik hoorde ook dat de playoffmatchen 
de moeite waren in de Lange Munte. Ik ben erg benieuwd hoe het Spurs-verhaal zich zal 
vertalen in BNXT. 

Welke band heb je met de Lange Munte trouwens? 

Mijn hele basketbalverhaal is er eigenlijk gestart. Zeven jaar geleden werd ik opgenomen in 
de Belgische selectie U18 die deelnam aan het X-Mas Tournament. Ik heb daar mezelf 
kunnen laten zien aan het grote publiek. Dat tornooi was een erg positieve ervaring. 

Je hebt vorig seizoen tegen de Spurs gespeeld in de beker. Wat weet je nog van die match? 

Die wedstrijd viel in het begin van het seizoen. Ik herinner me veel volk dat voor veel 
ambiance zorgde. Het was een leuke wedstrijd die spannender verliep dan we als Giants 
vooraf hadden verwacht. De Spurs hebben toen een erg goeie match gespeeld. 

 

 



 

  

 

 

 

Wanneer ga je tevreden zijn na het seizoen dat eraan komt? 

Als ik veel plezier heb gehad op het veld en we het als club goed hebben gedaan. Dat betekent 
sportieve successen. Dat zijn voor mij de twee belangrijkste doelstellingen. 

Veel succes en welkom, Seppe 🏀 

Op 25 augustus kan je het nieuwe House of Talents Spurs voor het eerst aan het werk zien in 
de Lange Munte tegen de Franse topclub Levallois. Opworp om 20.30u. Be there! 
 

 
 


